



Accessibility Statement

The Catholic Children's Aid Society of Hamilton (CCASH) is committed to providing services and employment opportunities which are accessible for person with disabilities. This commitment is consistent with our Mission, Vision, Values and Guiding Beliefs, which is rooted in our Catholic faith; I particular the sacredness of human life, the dignity and worth of each individual, equity and inclusion.

We are committed to providing a barrier free environment and encourage open, accessible communication between agency representatives and those with disabilities.

A feedback process is available via our reception staff or by visiting our website www.hccas.ca Any requests for accommodation, or feedback regarding our accessibility program is welcomed.

CCASH is committed to making information available in accessible formats and providing communications supports to persons with disabilities upon request.

CCASH will ensure we are fulfilling our obligations as set out in our internal policies as well as all existing legislation, regulations and standards including the Ontarians with Disabilities Act 2001 (ODA) and Accessibility for Ontarians with Disability Act, 2005 (AODA).

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'R. Gizzarelli', written in a cursive style.

Rocco Gizzarelli
Executive Director

January 2016



Politique d'accessibilité

La Société catholique d'aide à l'enfance de Hamilton (SCAEH) s'engage à offrir des services et des occasions d'emploi accessibles aux personnes handicapées. Cet engagement est conforme à notre mission, à notre vision, à nos valeurs et à nos principes directeurs, qui sont ancrés dans la foi catholique, et plus particulièrement le caractère sacré de la vie humaine, la dignité et la valeur de chaque personne, l'équité et l'inclusion.

Nous nous engageons à mettre en place un environnement sans obstacle et à favoriser une communication ouverte et accessible entre les représentant(e)s de la Société et les personnes handicapées.

Il est possible de faire part de vos réactions en vous adressant à notre personnel à l'accueil ou en visitant notre site Web à l'adresse www.hccas.ca. Nous prenons en compte toutes les demandes de mesures d'adaptation et tous les commentaires relatifs à notre programme d'accessibilité.

La SCAEH s'engage à communiquer l'information dans des formats accessibles et à fournir sur demande des aides à la communication aux personnes handicapées.

La SCAEH veillera à remplir ses obligations conformément aux modalités de ses politiques internes et à l'ensemble des lois, règlements et normes en vigueur, y compris *la Loi de 2001 sur les personnes handicapées de l'Ontario (LPHO)* et *la Loi de 2005 sur l'accessibilité pour les personnes handicapées de l'Ontario (LAPHO)*.

Rocco Gizzarelli
Directeur général

Janvier 2016